

於亞洲物流航運及空運會議2024推廣香港AEO計劃

Promoting HKAEO Programme at Asian Logistics, Maritime and Aviation Conference 2024



海關人員於研討會向在場人士介紹香港AEO計劃。
 Customs officer introduced HKAEO Programme to participants at the seminar.



海關人員於海關展覽區向參觀人士介紹海關便利商貿措施。
 Customs officer introduced the trade facilitation measures of Hong Kong Customs to visitors at the exhibition booth of Hong Kong Customs.



海關貿易關係及公共傳訊科人員參與活動。
 Officers from Office of Trade Relations and Public Communication attended the event.

香港海關貿易關係及公共傳訊科人員於本年11月18至19日出席由香港特區政府與貿易發展局合辦，於香港會議展覽中心舉行的第14屆「亞洲物流航運及空運會議」，會場匯聚物流、航運、空運、供應鏈業界等精英，海關人員藉此活動擺設展覽及進行研討會，向在場人士重點介紹海關五項便利商貿計劃，包括：「香港認可經濟營運商計劃」、「自由貿易協定中轉貨物便利計劃」、「跨境一鎖計劃」、「空陸鮮活產品專屬快線」，以及「跨境快件清關便利安排」，協助物流業界節省成本及提升競爭力。

香港海關一直致力推出各項便利商貿措施，為企業提供多項通關便利，幫助企業拓展區域以至全球發展商機。

Officers from Office of Trade Relations and Public Communication of Hong Kong Customs attended the 14th Asian Logistics, Maritime and Aviation Conference (ALMAC) 2024, co-organized by HKSAR Government and Hong Kong Trade Development Council, on 18 and 19 November this year at Hong Kong Convention and Exhibition Centre. The Conference gathered professionals from logistics, maritime, aviation, and supply chain industries. Hong Kong Customs seized the opportunity to participate in the event by setting up an exhibition booth and conducting a seminar, showcasing five trade facilitation programmes, including the “Hong Kong Authorized Economic Operator Programme”, “Free Trade Agreement Transshipment Facilitation Scheme”, “Single E-lock Scheme”, “Air-Land Fresh Lane” and “Cross-boundary Express Cargo Clearance Facilitation Arrangement”.

Hong Kong Customs has been actively implementing various trade facilitation measures to enhance Hong Kong’s business environment with an aim to providing multiple trade facilitation benefits for enterprises, for further exploring regional and global business opportunities.



聯絡我們
 Contact Us

✉ aeo@customs.gov.hk

香港海關貿易關係及公共傳訊科

Office of Trade Relations and Public Communication
 Customs and Excise Department

